
 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 11/09/2023 
 
Του: Παράσχου Παπαδάκη, Βουλευτή Έβρου 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 
 
ΘΕΜΑ: «Προσβασιμότητα ΑμεΑ σε Στρατιωτικές Εγκαταστάσεις 

Αλεξανδρούπολης Έβρου» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Συμφώνως εγγράφου της Ένωσης Στρατιωτικών Περιφερειακής Ενότητας Ξάνθης 
(ΕΣΠΕΕΞ) με Αρ. Πρωτ.:570/09-09-2023, η εν λόγω Ένωση αναδεικνύει το ζήτημα 
προσβασιμότητας ΑμεΑ στις Στρατιωτικές Εγκαταστάσεις της Αλεξανδρούπολης. 
Συγκεκριμένα, το ζήτημα εντοπίζεται τόσο στο Στρατιωτικό Οίκημα Επαγγελματιών 
Οπλιτών (ΣΟΕΠΟΠ) της Αλεξανδρούπολης όσο και σε στρατιωτικά καταστήματα 
(Πρατήρια, Λέσχες, Φρουραρχεία, Φαρμακεία κλπ.) και οικήματα (Αξιωματικών, 
Υπαξιωματικών ΕΠ.ΟΠ., ξενώνες κλπ.) της. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεστε όπως ενεργήσετε δεόντως, ώστε οι αναφερόμενες εγκαταστάσεις να 
καταστούν προσβάσιμες σε άτομα με κινητικές δυσκολίες, αφού παρατηρούνται 
ελλείψεις σε ράμπες, ανελκυστήρες ή ανυψωτικά συστήματα καθισμάτων για σκάλες, 
καθώς επίσης εντοπίζονται σε αυτές κατασκευές που δεν καθίστανται αποτελεσματικές 
στη χρήση (ολισθηρές ή απότομες ράμπες κλπ.); 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΠΑΠΑΔΑΚΗΣ ΠΑΡΑΣΧΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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